
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

	 	 	
 

NIEUWSBRIEF VAN OUDERS VOOR OUDERS 
 
Geachte ouder/verzorger, 
 
Het bestuur van de oudervereniging informeert u graag over haar activiteiten. Bent u 
benieuwd wat we doen op het Emmauscollege? Lees dan verder! 
 
In deze editie 

• Wat doet de oudervereniging 
• Actueel 
• Contact met de OVE 

 
 
WAT DOET DE OUDERVERENIGING? 
 
De Oudervereniging Emmauscollege (OVE) overlegt met de schoolleiding over 
schoolzaken en is aanspreekpunt voor alle ouders en verzorgers over algemene schoolse 
zaken. Ook zit vanuit de OVE een drietal leden in de Medezeggenschapsraad (MR). 
Daarnaast controleert de OVE de bestedingen van de ouderbijdrage, en organiseert ze een 
thema-avond en klankbordavonden. 
 
Alle ouders van het Emmauscollege zijn automatisch lid van de Oudervereniging (OVE). 
Het bestuur van de vereniging bestaat uit 16 enthousiaste ouders die gekozen worden voor 
een termijn van drie jaar. De OVE heeft zes keer per jaar overleg met de schoolleiding over 
belangrijke thema’s. Meer lezen over wat het bestuur doet en wie er in zitten? Kijk op de 
website van het Emmauscollege bij Ouders > OVE. 
 
 
ACTUEEL 
 
Versterking mentoraat: 
Het Emmauscollege werkt met een jaarplan, waarin de speerpunten voor het schooljaar 
worden vastgelegd. Een van de onderwerpen waar de school aan werkt is de versterking 
van het mentoraat, onder meer door alle mentoren te trainen in het voeren van goede 
mentorgesprekken, onder de noemer Didactisch Coachen. Conrector Rick Swibbe heeft 
ons in onze vergadering in januari verteld hoe dit er uitziet. De mentoren worden getraind in 
het stellen van waardevolle vragen aan leerlingen (wat zijn jouw doelen? Hoe ga je dat 
bereiken?). Het doel is dat in 2025 elke mentor getraind is. Na afronden van de opleiding, 
die 2 jaar duurt, wordt de bijbehorende intervisie gecontinueerd. We vinden de aandacht 
voor het mentoraat een goede zaak. 
 

 
 
 



  

	 	 	

Identiteit en omgaan met verschillen: 
In het jaarplan is ook het onderwerp “Identiteit en omgaan met verschillen” opgenomen. 
Hier is in de afgelopen periode invulling aan gegeven door gesprekken te organiseren met 
ouders, leerlingen en personeel onder leiding van een externe gespreksleider.  Ook als 
oudervereniging hebben we deelgenomen aan zo’n gesprek. We kwamen tot de 
overweging dat het van groot belang is dat de school een duidelijke visie heeft op de 
identiteit van de school en deze visie actief communiceert en naleeft. De bevindingen van 
deze gesprekken zijn door de gespreksleider samengevat en teruggekoppeld naar de 
schoolleiding. 
 
De schoolleiding heeft ons in vervolg hierop het volgende laten weten:  
 

Van de schoolleiding: Visie op identiteit en omgaan met verschillen 
De afgelopen periode is in de verschillende geledingen het gesprek gevoerd over een 
van de jaarplannen te weten Identiteit en omgaan met verschillen. Er is een brede 
consensus gebleken over het afschaffen van de regel dat het niet is toegestaan om 
een hoofddoekje en andere hoofddeksels die verbonden zijn met de religieuze identiteit 
van leerlingen te dragen. Daarnaast zijn er aanbevelingen gedaan. We hebben het 
voorgenomen besluit genomen deze regel af te schaffen per start schooljaar 2023-
2024.  
 
We geven als Rotterdamse katholieke school vorm aan drie begrippen: communio, 
participatio en missio. Het vormen van een gemeenschap, leren participeren en 
bijdragen aan een goede samenleving. We bereiden leerlingen daarin voor op een 
pluriforme samenleving waarin we streven naar gelijke kansen voor alle leerlingen. 
Vandaar ook ons devies: Samen op weg. We willen iedereen in de gelegenheid stellen 
mee te praten over het uitvoering geven aan onze visie en de aanbevelingen. Mocht u 
en/of uw kind hier interesse in hebben, kunt u deze kenbaar maken via dit 
formulier: https://forms.gle/swUBg8YHxNkjCrdp6 

 
Lesuitval: 
Het zal ook voor u helaas geen onbekend fenomeen zijn: uitvallende lessen in het rooster 
van uw kind. We maken ons zorgen over  de gevolgen van lesuitval en spreken hier dan 
ook regelmatig over met de schoolleiding. We hebben de school gevraagd in kaart te 
brengen of er klassen zijn die bovengemiddeld vaak met lesuitval te maken hebben. Voor 
die klassen zou dan gerichte actie ondernomen kunnen worden om achterblijvende 
resultaten voor te zijn.  
 
Examenresultaten: 
De resultaten van de eindexamens zijn voor alle vakken geanalyseerd door de betrokken 
docenten. Zaken die verbeterd kunnen worden in de lesprogramma’s worden doorgevoerd. 
Opvallend is dat het rendement in de bovenbouw bovengemiddeld is, terwijl de 
examenresultaten iets achterblijven ten opzichte van andere scholen. Met andere woorden, 
er blijven minder leerlingen zitten in 4 HAVO  en 4 en 5 VWO, maar de kans om te slagen is 
daarna ook iets lager. Een belangrijk aandachtspunt is de taalontwikkeling van leerlingen. 
Een goede taalvaardigheid is belangrijk bij vrijwel alle vakken. In ons overleg met de 
schoolleiding hebben we gesproken over het taalonderwijs in de onderbouw en de ideeën 
die het Emmauscollege heeft om dit nog verder te verbeteren. 
 



  

	 	 	

 
 
 
Thema-avond 16 januari “TIS HIER GEEN HOTEL” 
Op 16 januari vond de jaarlijkse thema-avond voor ouders plaats. De online avond werd 
verzorgd door de dames van “TIS HIER GEEN HOTEL”. Het was een leuke en informatieve 
thema-avond met verfrissende inzichten en leuke interactie. Heeft u een suggestie voor een 
thema voor de volgende avond in januari volgend jaar? Laat het ons dan weten via 
ove@emmauscollege.nl. 
 
 
CONTACT MET DE OVE 
 
Wilt u meer weten over de OVE of haar activiteiten? Of heeft u feedback voor ons? Mail uw 
vragen en opmerkingen aan ove@emmauscollege.nl. U kunt ook kijken op de website van 
het Emmauscollege (Kijk bij Ouders > OVE.). Tijdens ouderavonden kunt u ons op school 
ontmoeten. We staan dan in de hal van het Emmauscollege. 
 
 
Namens het bestuur van de oudervereniging, 
Willeke Stekelenburg 
Voorzitter 
 
 


